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KUŞADASI Belediye Baş-
kanı Ömer Günel, gazetecile-
rin sorularını yanıtladı. Görev
süresi boyunca yaşanan tüm
ekonomik olumsuzluklara
rağmen kente 4 milyar 676 bin
TL’lik rekor yatırım yaptıkla-
rını belirten Günel, “6 yılda
adeta bir mucize yarattık” di-
yerek projelerin devam edece-
ğini açıkladı. S.4

Çocuklar hem eğleniyor
hem öğreniyor

KONAKLI çocukların, temel dersleri eğlenerek
öğrendiği ‘Eğlen & Öğren’ projesi Ballıkuyu Semt
Merkezi’nde başladı. Konak Belediyesi ve ÇYDD İzmir
Şubesi ortaklığında yürütülen proje kapsamında 3. ve 4.
sınıf öğrencileri, öğrenme süreçlerini sanatla ve eğlenceli
etkinliklerle pekiştiriyor. S.7

Tarım çöktü Tarım çöktü Tarım çöktü Tarım çöktü Tarım çöktü 
Muğla Planlama Ajansı‘Bölgesel Çiftçilik Raporu’yayınlandı. Veriler, tarım
sektörünün yalnızcaekonomik koşullar açısındandeğil, sosyolojik ve kültüreldönüşüm açısından da ciddibir değişim sürecindeolduğunu gözler önüne serdi.

Muğla Planlama Ajansı‘Bölgesel Çiftçilik Raporu’yayınlandı. Veriler, tarım
sektörünün yalnızcaekonomik koşullar açısındandeğil, sosyolojik ve kültüreldönüşüm açısından da ciddibir değişim sürecindeolduğunu gözler önüne serdi.

Muğla Planlama Ajansı‘Bölgesel Çiftçilik Raporu’yayınlandı. Veriler, tarım
sektörünün yalnızcaekonomik koşullar açısındandeğil, sosyolojik ve kültüreldönüşüm açısından da ciddibir değişim sürecindeolduğunu gözler önüne serdi.

Muğla Planlama Ajansı‘Bölgesel Çiftçilik Raporu’yayınlandı. Veriler, tarım
sektörünün yalnızcaekonomik koşullar açısındandeğil, sosyolojik ve kültüreldönüşüm açısından da ciddibir değişim sürecindeolduğunu gözler önüne serdi.

Muğla Planlama Ajansı‘Bölgesel Çiftçilik Raporu’yayınlandı. Veriler, tarım
sektörünün yalnızcaekonomik koşullar açısındandeğil, sosyolojik ve kültüreldönüşüm açısından da ciddibir değişim sürecindeolduğunu gözler önüne serdi.

Manisa’da Halk Ekmek Büfesi artıyor 
MANİSA Büyükşehir Belediyesi, halka
uygun fiyatlı ve sağlıklı ekmek
ulaştırmak amacıyla hayata geçirdiği
Halk Ekmek projesini Sarıgöl’de de
başlattı. İlçeye üç Halk Ekmek büfesi
kazandırıldı. Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, “Sosyal
hizmetlerimizi toplumumuzun tüm
kesimlerini kapsayacak şekilde hayata
geçiriyoruz. Sosyal belediyeciliğin tüm
hizmetlerini de her ilçeye götürüyoruz”
dedi. S.6

Geleneksel Mart Dokuzu Urla Ot Bayramı  
BU yıl “Otlarımızı Tanıyalım ve
Koruyalım; Soframızda
Sürdürülebilirlik ve Biyoçeşitlilik”
temasıyla düzenlenecek olan Mart
Dokuzu Urla Ot Bayramı, 22-23 Mart
2025 tarihlerinde zengin içeriğiyle
baharı karşılayacak. Tamamen
gönüllülük esasına dayanan
festivalde, Urla’nın tarihi ve kültürel
mirası ile doğal zenginlikleri
kutlanacak. S.8

Konut satışları Şubat’ta
yüzde 33,5 arttı

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

Hükümet mi? Meşgul,

başka işleri var!

TÜRKİYE İstatistik Kurumu (TÜİK) verileri-
ne göre, 2024 yılı Şubat ayında İzmir'de 5 bin
168 olan konut satışı, 2025 yılı Şubat ayında
yüzde 33,5 artarak 6 bin 899'a yükseldi. İz-
mir'de 2025 yılı Şubat ayında en fazla konut
satışı Buca'da gerçekleşti. S.4

Aydın'ın 6 aylık suyu kaldı
AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Öz-

lem Çerçioğlu, Aydın’ın 6 aylık suyunun kaldı-
ğını söyledi. Başkan Çerçioğlu, içme suyu te-
mininin yapıldığı İkizdere Barajı'nda su sevi-
yesinin yüzde 13,5 olduğunu belirterek tasar-
ruf çağrısı yaptı. S.8

Halkın sofrası Gaziemir'de kuruldu
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin rama-

zan ayı boyunca 30 ilçede kurduğu iftar sof-
rası Gaziemir'de devam etti. Atıfbey Kapalı
Pazaryeri'nde yurttaşlarla birlikte oruç açan
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Ce-
mil Tugay, bu sofralarda pekişen birlik ve
beraberliği görmekten büyük mutluluk duy-
duğunu kaydetti. S.3

“Atık temizliği ile ilgili
tedbir yoktu”

GAZİEMİR Belediye Başkanı Ünal Işık,
görev süresini ve İzmir’in Çernobil’i olarak
bilinen eski kurşun döküm fabrikası alanın-
daki temizlik
çalışmaları
hakkında bil-
gi verdi. Işık,
“Atık temizli-
ğiyle ilgili bir
tedbir bile
yoktu. Şu
anda süreci
bakanlık yürütüyor. Alanı gözlemlemeye de-
vam ediyoruz” dedi. S.6

“6 yılda mucize
yarattık” 
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MUĞLA Planlama Ajansı tarafından gerçekleştiri-
len araştırmada, çiftçilik yapan aile sayısının her ge-
çen yıl azalması ile gelecekte gıda arzında ciddi sı-
kıntıların yaşanması riski ile karşı karşıya kaldığı orta-
ya çıktı. Hayvancılık sektöründe ise çoban bulmakta
yaşanan güçlüklerin gelir-gider dengesine kadar çok
sayıda yapısal sorunlarla karşı karşıya kalacağı açık-
landı. Elde edilen verilerin sadece çiftçiliğin değil, aynı
zamanda gıda güvenliğinin de ne derece riskli bir
eşikte olduğu belirtildi. Raporu yorumlayan Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras, “ Tarımda iş
gücünün azalması, sektörün geleceği için en büyük
tehditlerden biri” dedi. S.8
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KARABAĞLAR Belediyesi, yerelde kalkınma-
yı desteklemek ve tarımsal üretimi güçlendirmek
amacıyla üreticilere destek vermeye devam edi-
yor. Bu kapsamda Kavacık, Tırazlı ve Uzunde-
re’de tarımsal faaliyet sürdüren 200 üreticiye
toplam 48 ton gübre ve 5 ton bordo bulamacı üc-
retsiz olarak dağıtıldı.

ÜRETİCİNİN YANINDAYIZ
Kavacık Köyü’nde gerçekleştirilen dağıtım

programına katılan Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay, üreticilere bereketli bir sezon dileye-
rek, desteklerinin süreceğini vurguladı. Başkan
Kınay, "İnşallah bu sezon ürünler daha iyi olur
ve üreticilerimiz için güzel bir getiri sağlar. Biz,
üreticimizin yanında olmaya devam edeceğiz.
Tarımın yaşaması, üreticimizin güçlenmesi için
her türlü desteği vermeye hazırız" dedi. Başkan
Kınay ayrıca, Kavacık’ın adının daha fazla duyul-
ması için farklı çalışmalar yapacaklarını belirterek,
"Burası Karabağlar’ın en verimli bölgesi. Kavacık

üzümümüzü, çiftçimizi ve üreticimizi desteklemek
için buradayız. Birlikte hareket edersek, her türlü
zorluğun üstesinden geliriz" ifadelerini kullandı.

Kavacık Köyü Muhtarı Hüseyin Yalçın ve üretici-
ler, sağlanan destekten dolayı Karabağlar Beledi-
yesi’ne ve Başkan Kınay’a teşekkür etti.

Karabağlar Belediyesi’nden
üreticiye destek

Mini futbol sahası yapılacak
KEMALPAŞA Belediyesi gelen

talepler ve çocukların daha kaliteli
ve güvenli alanlarda spor yapmala-
rını sağlamak amacıyla, 2 adet yeni
mini futbol sahasının yapımını ta-
mamladı. İlçe merkezinde bulunan
Nephan Taşlı ve 15 Temmuz Şehit
Kadınlar Parkı’nda yer alan mini
futbol sahalarının yapımı ve teknik
aksamların yenileme çalışmalarının
tamamlanması ile birlikte, parklar
modern görünüme kavuştu. Yeni
proje ile çocukların doyasıya futbol
oynadıkları ve bu süreçte parkın
çim alanlarının korunduğu aktarı-
lırken, yeni mini halı sahaların yol-
da olduğu bildirildi. Kemalpaşa Be-
lediyesi tarafından gerçekleştirile-
cek ihale ile birlikte ilgili mini futbol
sahası çalışmalarının önümüzdeki
günlerde 10 parkta uygulanmaya

devam edileceği aktarıldı.

ÇOCUKLARIMIZ İÇİN
İlçede önemli bir futbol potansiye-

li olduğunu ve çocukların kendilerini
geliştirmeleri için gerekli adımları at-
tıklarını belirten Başkan Mehmet
Türkmen, ‘’Göreve geldiğimiz gün-
den bu yana çocuklarımız ve gençle-
rimiz için birçok çalışmaya imza at-
tık. Mevcut parkları yenilendik ve
son olarak 2 adet mini futbol sahala-
rımızı ilçemize kazandırdık. 10 tane
daha inşa etmek için ise ihale süre-
cindeyiz. Çocuklarımızın sanal or-
tamdan bir nebze uzaklaşmalarını ve
enerjilerini güvenli bir şekilde atma-
larını sağlamak için inşa ettiğimiz
mini futbol sahalarımız Kemalpa-
şa’mıza hayırlı olsun. Çocuklarımız
geleceğimizdir” dedi.

Buca’da değişim yol çalışmaları ile devam ediyor

BUCA Belediyesi, 2025 yılına asfalt çalışmalarına hız vere-
rek başladı. İlçenin dört bir yanında süren çalışmalar kapsa-
mında, ihtiyaç duyulan tüm noktalara müdahale edilerek ula-
şım güvenli hale getiriliyor. Buca Belediyesi ekipleri, vatandaş-
lardan ve muhtarlıklardan gelen talepler doğrultusunda çalış-
ma takvimi oluşturarak aynı anda farklı noktalarda çalışmaları-
nı gerçekleştiriyor. 2024 yılında ilçe genelinde 21 bin 500 ton
asfalt çalışması yapılırken; 2025 yılının ilk gününden bu yana
ise bin 200 ton asfalt yama, 3 bin 200 ton asfalt serme çalış-
ması gerçekleştirildi. Buca Belediyesi, son olarak Yıldız ve
Buca Koop mahallelerindeki çalışmalarını sonlandırırken, bu
hafta itibarıyla Çamlıpınar, Adatepe ve Mustafa Kemal mahal-
lerinde çalışmalara başladı. 

“SORUNLARI KÖKÜNDEN ÇÖZECEĞİZ”
Buca’da değişimin yol haritasını belirlerken yol ve asfalt ça-

lışmalarına öncelik verdiklerini hatırlatan Buca Belediye Başka-
nı Görkem Duman, “Şunu samimiyetle belirtmek isterim ki bu
sene sonuna kadar neredeyse tüm problemli sokak ve cadde-
lere gireceğiz. Gerek ana arterler, gerek ara yollar, gerek serim
asfalt, gerek yama… Hepsinin planlamasını yapacağız. Güçlü
bir şekilde çalışmalarımızın hepsini tamamlayacağız. Vatan-
daşlarımızın daha konforlu ve güvenli bir şekilde yolculuk yap-
malarını sağlamak amacıyla ihtiyaç duyulan tüm noktalara hız-
la müdahale etmeyi sürdüreceğiz. Yakında hizmete açacağı-
mız Asfalt Plent Tesisi’miz ile kendi asfaltımızı üreterek yolları-
mızın bakım ve onarımını kendi öz kaynaklarımız ile gerçekleş-
tireceğiz.  Buca’nın yol sorunlarını kökünden halletmeye karar-
lıyız” diye konuştu. n BU BİR İLANDIR

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman’ın ilçede başlattığı asfalt seferberliği tüm hızıyla sürüyor. 2024 yılının nisan ayından bugüne Buca’da 25 bin 900
ton asfalt çalışması gerçekleştirdiklerini belirten Buca Belediye Başkanı Mimar Görkem Duman, “Buca’da yol sorunlarını kökünden çözmeye kararlıyız” dedi

Temiz çevre
için toplandılar

EDREMİT Belediyesi ve Edremit Kent Kon-
seyi Çevre Çalışma Grubu işbirliğiyle "İzmariti-
ni yere atma, geleceğini karartma" sigara iz-
mariti toplama kampanyası yapıldı. Edremit
Şehit Hamdi Bey Meydanı'ndan başlatılan et-
kinlik Cumhuriyet Meydanı'na kadar sokaklar
temizlenerek tamamlandı. Cumhuriyet Meyda-
nı'nda tamamlanan etkinlikte, kampanya hak-
kında konuşma gerçekleştiren Edremit Beledi-
ye Başkanı Mehmet Ertaş, çevre temizliği ko-
nusunda eğitimler verip ondan sonra da ge-
rekli cezai işlemlere başlayacaklarını ifade etti.

Başkan Mehmet Ertaş, "Şehrimizin bir kö-
şesinden başlayıp meydana kadar hep birlikte
izmaritleri yerlerden toplayarak geldik. Önemli
olan burada bizim toplamamız değil, bir farkın-
dalık oluşturup hemşerilerimizin duyarlılık gös-
terip çevreyi temiz tutup kirletmemesini amaç-
lamıştık. Eğitim ve öğretimle ilgili yol kat ettiği-
mizi düşünüyorum sosyal medya ve basın
aracılığıyla. Eğitimimizi verip, ikazlarımızı ya-
pıp ondan sonra da cezai işlemlere de başla-
yacağımızı buradan da belirtmek istiyorum.
Katılan herkese teşekkür ediyorum." dedi.

İhtiyaç sahiplerine
yardım ediyoruz
HER sene Ramazan ayına özel ola-

rak gerçekleştirilen ‘Merkezefendi El Ele
İyilik Hareketi’ne hayırseverlerin bulun-
duğu katkı ile ihtiyaç sahiplerine sıcak if-
tar yemeği veya gıda kolisi ulaştırılıyor.
İyilik hareketinin başladığı günden bu
yana 888 bin 300 TL’lik sıcak iftar yeme-
ği desteği, 651 bin TL’lik gıda kolisi des-
teğinde bulunuldu. Bugün itibariyle 4012
adet sıcak iftar yemeği ve 680 gıda koli-
si ihtiyaç sahiplerine teslim edildi.  
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İZMİR'de binlerce yurttaş İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin ramazan ayında her gün bir ilçede
düzenlediği iftar sofralarında bir araya geliyor.
Birlik ve beraberliğin pekiştiği bu sofralar Gazie-
mir ile devam etti. İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Gaziemir Atıfbey Ka-
palı Pazaryeri'nde, Gaziemir Belediye Başkanı
Ünal Işık'ın ev sahipliğinde düzenlenen iftarda
yurttaşlarla birlikte oruç açtı. Duaların edildiği,
çocuklara pamuk şekerinin dağıtıldığı iftarda, se-
mazen gösterileri de yapıldı. Başkan Tugay ifta-
rın ardından Ünal Işık ile birlikte Gaziemir Ab-
dullah Arda Meydanı'na geçerek buradaki yurt-
taşlarla sohbet etti.

BURASI HALKIN SOFRASI
Konuşmasında birlik ve beraberlik mesajı ve-

ren İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, “Bazen şu sözleri duyuyorum; 'İftar dü-
zenlemek belediyenin işi mi?' diyorlar. Evet bele-
diyenin işi. Bir araya gelmek, insanlarımızı birlik
beraberlik içinde burada görmek, bu ortamı sağ-
lamak evet belediyenin işi. Yaptığımızın doğru,
iyi olduğunu buradaki birlik beraberlik tablosu-
nu görünce emin oluyorum. Bazı şeylerin herkes
tarafınca fark edilmesini de istiyoruz. Bu ülkede-
ki tüm insanlar eşittir. Bu sofranın etrafında hep
beraber aynı yemeği yiyor, aynı konumda oturu-
yoruz.  Burası aynı zamanda halkın sofrası. Yedi-
ğiniz içtiğiniz her şey sizlere ait. Önemli olan
bunu bir arada yapmayı başarabilmek. Bizler va-
tanımızı, milletimizi sevmeyi, birbirimize saygı
duymayı öğrenerek yetiştik. Şimdi burada bizim-
le olan çocuklarımızın ve gençlerimizin bu duy-

guyu hissetmesi için bu buluşmalar çok kıymet-
li” diye konuştu.

RAMAZAN AYI AYDINLIK
GÜNLER GETİRSİN

Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık ise, “Ra-
mazan ayının dünyaya, ülkemize, şehrimize, in-
sanlara aydınlık günler getirmesini diliyorum.
Bu güzel ayda başlayan iyi duyguların, bundan
sonra da ekonomide, siyasette her alanda hakim
olmasını diliyorum '' dedi.

Halkın sofrası
Gaziemir'de kuruldu

Esnaf ve vatandaşın
dertlerini dinledi, moral verdi

BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki, saha
gezileri kapsamında EVKA-3 Pazaryeri’nde vatan-
daşlar ve esnafla bir araya geldi. Pazar esnafına ha-
yırlı işler dileyen Eşki, alışveriş yapan Bornovalılarla
sohbet ederek taleplerini dinledi.

PAZARYERLERİNİ DAHA MODERN
HALE GETİRİYORUZ

Pazaryerlerini daha modern ve hijyenik hale ge-
tirmek için çalıştıklarını belirten Başkan Eşki, yapı-
lan iyileştirme çalışmalarına değinerek şunları söyle-

di: "Pazaryerleri, vatandaşlarımızın doğrudan üreti-
ciyle buluştuğu, günlük alışverişlerini yaptığı önem-
li alanlar. Bu nedenle fiziksel koşullarını iyileştirmek
için çalışmalar yürütüyoruz. Hem esnafımızın daha
iyi şartlarda çalışmasını hem de vatandaşlarımızın
daha konforlu bir şekilde alışveriş yapmasını sağla-
mayı hedefliyoruz."

ESNAFA HİJYEN VE FİYAT ETİKETİ
UYARISI

Başkan Eşki, pazaryeri esnafından özellikle hijyen

kurallarına ve fiyat etiketleriyle ilgili belirlenen ku-
rallara özen göstermelerini isteyerek,

"Halkımızın güvenle alışveriş yapabilmesi için
pazaryerlerinde hijyen büyük önem taşıyor. Fiyat
etiketlerinin şeffaf ve net olması da vatandaşlarımı-
zın bilinçli alışveriş yapabilmesi açısından çok
önemli. Esnafımızın bu konularda hassasiyet göster-
mesini bekliyoruz" diye konuştu.

18 Mart 2025 Salı YEREL YÖNETİMLER

Efendi Mahallesi'nde
asfalt atağı

AKHİSAR Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü, Efendi Mahallesi’nde sıcak asfalt se-
rim çalışmalarına başladı. Akhisar Belediye
Başkanı Besim Dutlulu, 2 ay boyunca Efen-
di Mahallesi’nde asfalt çalışmalarının de-
vam edeceğini söyledi. Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, hem şehir merkezinde hem de
kırsal mahallelerde aralıksız çalışarak yol-
ları daha modern ve güvenli hale getirmeye
devam ediyor. Altyapı çalışmalarının ta-
mamlanmasının ardından sıcak asfalt se-
rim sürecine geçilen Efendi Mahallesi 382
sokakta, öncelikle ana arterlerde asfaltlama
işlemi gerçekleştirilecek, ardından ara bağ-
lantı yolları tamamlanacak. Ekipler daha
sonra Efendi Mahallesi’ndeki diğer sokak-
larda asfalt çalışmalarını sürdürecek.

Kadın Oyunları Festivali
Ayvalık’ta başlıyor

AYVALIK Belediye Başkanı Mesut Ergin,
başladığında büyük bir ilgi gören festivalin
5’incisinde de tiyatroseverlerin birbirinden
güzel beş oyun izleyeceğini söyledi. Başkan
Ergin, titiz bir çalışmayla oyunların belirlendi-
ğini ve gerçekten kadın konusunu nitelikli
ele alan tiyatro oyunlarını her türlü popüleri-
teden uzak, festivalin içeriğine gerçekten uy-
gun olma koşuluyla seçmeye çalıştıklarını
söyledi. Türkiye'nin ve Avrupa'nın kadın te-
malı tek tiyatro festivali olan Kadın Oyunları
Festivali, 2025 yılında toplam sekiz kentte ti-
yatro severler ile buluşacak. Sırasıyla; Anka-
ra, Aydın, Bandırma, Konak, Manisa, Muğla,
Çanakkale ve Ayvalık'ta gerçekleşecek festi-
valin her ayağı beş gün sürecek ve her birin-
de birbirinden farklı kadın temalı beş tiyatro
oyunu sahnelenecek. 

Bayraklı Belediyesinden
hayatlara dokunan kurs

OKUMA yazma bilmeyen kadınlar için
Bayraklı Belediyesi ve Anne Çocuk Eğitim
Vakfı (AÇEV) iş birliğiyle Onur Mahallesi
Semt Merkezi'nde başlatılan kurs, kadınların
hayatlarını değiştiriyor. Gönüllü öğretmen
Reyhan Atalay tarafından verilen eğitimlere
katılan 27 kadın, harfleri tanımaktan başlaya-
rak hece, kelime, cümle ve metin seviyesin-
de okuma yazma becerilerini geliştiriyor. 4 ay
sürecek eğitim sonunda, kursiyerler sertifika-
larını alarak ilkokul mezunu olabilmek için sı-
nava hazırlanacak. Ayrıca, kadınlar bu eği-
timlerde günlük hayatta karşılaşabilecekleri
pratik bilgilerle donatılarak, hayatlarını kolay-
laştıracak beceriler de kazanacak. . Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal, "Eğitim herke-
sin en temel hakkıdır. Kurslarımızla toplu-
mun her kesiminin yanında olmaya ve hayat-
larını kolaylaştırmaya devam edeceğiz. Bu
kurs sayesinde artık tabelaları okuyabilece-
ğiz, en azından kamu kurumlarına gittiğimiz-
de, otobüse ve minibüse binerken gideceği-
miz yerleri okuyabileceğiz. Hiç kimseye muh-
taç olmadan her yerde kendi işimizi rahatlıkla
yapabilmeyi istiyoruz, bu kurs bizim hayatı-
mızı değiştirecek" dedi.

Konak’ta genç iklim liderleri göreve başladı

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, Gaziemir Atıfbey Kapalı Pazaryeri'nde,
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık'ın ev sahipliğinde düzenlenen iftarda buluştu

AVRUPA Birligĭ tarafından finanse edilen,
Birlesm̧is ̧Milletler Kalkınma Programı
(UNDP) tarafından uygulanan Sivil Katılım
Projesi kapsamında yer alan, Konak Beledi-
yesi paydaşlığında ve Sosyal Ik̇lim Dernegĭ
yur̈uẗücul̈ug̈ŭn̈deki “Youth Act4Climate –
İklim İçin Gencļik Hareketi” Projesi kapsa-
mında Genç Liderler Takımı kuruldu. İklim
eylemi alanında gençlerin kapasitelerini güç-
lendirerek çözümler üretmek için yerel politi-
ka yapım süreçlerine katılmalarını, talep ve
çözüm önerilerini politika önerilerine dönüş-
türerek yaratıcı eylem fikirleriyle sürdürülebilir

bir topluluk inşası için hem kamuoyunu hem
de yerel yöneticileri harekete geçirmeyi
amaçlayan projenin ilk ‘İklim Savunuculuğu
Eğitimi’ oldu. Eğitimde iklim savunuculuğu,
gençlik katılımı ve iklim kriziyle mücadele gibi
birçok başlığı yer verilirken, gençler Konak’ta
iklim kriziyle mücadele için harekete geçmek
istediklerini ve karar alma süreçlerinde genç
ve ekolojik odaklı yaklaşımların önemini vur-
guladı. Üç gün süren eğitimlerin sonunda 25
genç lider, Konak’ta iklim için mücadele ede-
cek bir takım oluşturdu.

Proje yürütücüleri arasında yer alan Ko-

nak Belediyesi’ni temsilen eğitimde bir ko-
nuşma yapan Araştırma ve Geliştirme Müdü-
rü Bülent Köstem, belediyenin iklim alanında
çeşitli projeler gerçekleştirdiğini belirterek,
“İklim krizi hepimizi etkileyecek ama deza-
vantajlı ya da kırılgan kesimleri daha çok et-
kileyecek. Su krizlerinden, gıda krizlerinden,
kitlesel göçlerden bahsediliyor. Amacımız ik-
lim krizinden en çok etkilenecek kesimlerin
bu konudaki fikirlerini duymak ve farkındalık-
larını arttırmak. Bu proje kapsamında da
gençlerin iklim lideri olarak desteklenmesi ve
taleplerinin alınması çok değerli” dedi.
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İzmir’in Gaziemir Mahallesi’nde
bulunan atıl durumdaki bir fabrika
sahasındaki radyoaktivite bulaşmış
cüruf atıkların kaçak olarak Torba-
lı’da bir alana dökülmesini CHP İz-
mir Milletvekili Yüksel Taşkın Meclis
gündemine taşıdı. Taşkın, iki hafriyat
firması tarafından radyoaktif madde
bulaşmış toprağın kaçak olarak Tor-
balı’ya dökülmesi tam bir skandaldır.
Bu firmalara kim yetki verdi? Saha-
daki çalışmaları gözetmesi ve radyo-
aktivite ölçümlerini yapması için
Nükleer Düzenleme Kurumu’nun
yetkilendirdiği uluslararası gözetim
firması görevini ihmal mi etti? Ba-
kanlığın bu soruları ivedilikle yanıt-
laması gerekli” dedi. Yaşanan ihma-
lin ilk olmadığını belirten Taşkın, “
Bakanlıkları çok uyardık ancak kor-
kulan oldu ve maalesef radyoaktivite
Torbalı’daki Yoğurtçular Mahalle-
si'ne yayıldı. Görünen o ki yetkili Ba-
kanlıklar temizlik işini ellerine yüzle-
rine bulaştırmış durumdalar. Konu
halk sağlığı; konu nesiller boyunca
sürebilecek ciddi hastalıkların yayıl-
ması. Bu ihmalleri anlamak mümkün
değil” dedi. 

“Radyoaktif maddenin dökülmesi skandaldır”

Konut satışlarında
Buca ilk sırada

H
ükümet, her yıl tarıma verdiği
desteği açıklıyor ama içi boş.
Çiftçinin traktörüne mazot ko-

yacak hali yok, ama ithalatçının ce-
bine döviz yağıyor.

Küçük üretici can çekişirken,
tarım devleri tarlaları aralığında lüks
rezidans projeleri ile çalışıyor. "Çiftçi
kazansın" diye değil, "tüccar kazık-
lasın"

Bugün soframıza gelen sebzeler,
meyveler bile ithal ediliyor. Unutma-
dan, ekmeği de artık altın fiyatlarına
alacağımız günler çok yakın…

Efendim, ülke olarak tarih yazıyo-
ruz! Ülke olarak ekonomik tarihi ya-
zıyoruz…

Yıllar sonra, "Bir zamanlar Tür-
kiye tarımda kendi kendine yeten bir
ülkeydi" diye tarih kitaplarından oku-
yacağız.

HHH
Eğer bu gidişat durdurulmazsa,

20 yıl sonra soframızda gördüğü-
müz her gıda ya ithal edilecek ya da
fiyatından dolayı sadece vitrinden
bakılacak bir lüks haline gelecek.

‘Bunları da nereden uydurdun be
kardeşim’ diyenler için aşağıdaki ve-
rileri iyi okumasını isteyeceğim.

Muğla Planlama Ajansı "Bölgesel
Çiftçilik Raporu" açıkladı.

Rapora göre, Türkiye'nin bere-
ketli toprakları artık ekilmiyor. Köyler
terk ediliyor. 

HHH
Çünkü çiftçilik artık bir meslek

değil, bir fedakârlık hikâyesi. Bugün
tarlalarda çalışan çiftçilerin çoğu
yaşlı. Gençler ise tarımdan kaçıyor.

Sebebi çok açık: Tarım, artık bir
geçim kapısı değil, büyük bir müca-
dele alanı. Mazot, gübre, ilaç, işçilik
maliyetleri her yıl katlanarak artar-
ken, çiftçinin cebine giren para yet-
miyor.

HHH
Köydeki bir genç, "Tarlada sa-

bahtan akşama kadar çalışacağıma
kadar, asgari ücretle bir fabrikada
işe giriyorum, hiç olmazsa düzenli
maaşım olur" diyor.

Kimse onu suçlayamaz, çünkü
çiftçi her gün zarar veriyor. Devletin
sağladığı ya çok yetersiz ya da sa-
dece büyük şirketlere başlıyor.
Küçük çiftçi yok olmaya mahkûm
ediliyor.

HHH
Açlık krizine hazır mıyız?
Oysa çözüm aslında çok basit!

Çiftçiyi desteklemek, köylüyü koru-
mak ve yerli üretimi teşvik etmek zo-
rundayız. 

Mazot, gübre, ilaç desteği sağ-
lanmalı. Yerli tohum üretimi artırıl-
malı. Tarımda ithalata dayalı politika
yerine, üretime dayalı bir sistem ku-
rulmalıdır.

Yoksa, 20 yıl sonra soframıza
konan her lokmada, "Nerede yanlış
yaptık” diyeceğimiz yıllar çok yakın
gibi…

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

Hükümet mi?
Meşgul, başka

işleri var!

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel, görev süresinde yaptığı projeleri anlattı

“6 yılda mucize yarattık”
KIYI belediyeleri gibi ekonomik zorluklarla mü-

cadele ettiğini ifade eden Başkanı Ömer Günel, şöy-
le konuştu: “130 bin nüfus için verilen bütçe ile 700
bin kişiye hizmet veriyoruz. Her ay sadece personel
maaşı ödeyebilmek için 30 milyona yakın bir açığı
kapatmak zorunda kalıyoruz. Düşünün ki, Kuşada-
sı olarak, Hazineye ait taşınmazların satışından elde
edilen gelirden belediyelere aktarılması gereken
payı dahi alamadık. Çünkü bize bu payı vermemek
için kentimizin mallarını Özelleştirme İdaresi’ne
devrederek sattılar. 6 yılda hazineden hakkımız
olan payı dahi alabilseydik hiçbir bütçe sorunu ya-
şamadan kentimize hizmet edebilirdik. Ancak tüm
bunlara rağmen gelir artırıcı çalışmalarla kentimize
toplam 4 milyar 676 bin liralık rekor bir yatırım ya-
parak adeta bir mucize yarattık.” 

YOKSULLUKLA MÜCADELE SÜRÜYOR
6 yıldır Kuşadası’nın alt ve üst yapı sorunlarını

gidermek için yaptıkları yatırımların yanı sıra bir
yandan da ekonomik krizin etkisiyle günden güne
derinleşen yoksullukla mücadele ettiklerinin altını
çizen Başkan Ömer Günel “Dünyanın hiçbir ye-
rinde turizm kentleri yoksullukla mücadele et-
mez. Biz ise temel belediyecilik görevlerimizi ak-
satmadan yerine getirip yeni projelerle kentimize
değer katmaya devam ederken bir yandan da
hemşerilerimizin sofralarına bir tas sıcak çorba
koyma telaşındayız. Çocuklarımıza süt, öğrencile-

rimize beslenme çantası, üniversitelilerimize üc-
retsiz akşam yemeği veriyoruz. Hiç kimseyi aç,
açıkta bırakmamak için tüm imkânlarımızı sefer-
ber ediyoruz” diye konuştu.

YENİ REKOR BEKLENTİSİ
2025 yılı turizm sezonu ile ilgili değerlendir-

melerini de paylaşan Günel, “Kuşadası’nın kru-
vaziyer turizminde 2025 yılı hedefi 800 gemi ve 1
milyon 200 bin yolcudur. Kendi rekorumuzu kır-
maya hazırlanıyoruz. Konaklamalı olarak da 4
milyona yakın turist bekliyoruz” dedi.

TÜRKİYE genelinde konut satışları, Şubat ayın-
da bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 20,1 ora-
nında artarak 112 bin 818 olarak gerçekleşti. Konut
satış sayısının en fazla olduğu iller sırasıyla 19 bin
347 ile İstanbul, 10 bin 791 ile Ankara ve 6 bin 899 ile
İzmir olurken, en az olduğu iller ise 24 ile Ardahan,
70 ile Tunceli ve 73 ile Bayburt olarak kaydedildi.

2024 yılı Şubat ayında İzmir'de 5 bin 168 olan ko-
nut satışı, 2025 yılı Şubat ayında yüzde 33,5 artarak
6 bin 899'a yükseldi. İzmir'de ilk defa satılan konut
sayısı, bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 36,2 ar-

tarak bin 858'e
ulaştı. İz-
mir'de ikinci
el konut satış-
ları, bir önceki
yılın aynı ayı-
na göre yüzde
32,5 artarak 5
bin 41 olarak
gerçekleşti. İz-
mir'de toplam

konut satışları içinde ikinci el konut satışlarının payı
yüzde 73,1'i buldu.

İzmir'de Şubat ayında yabancılara yapılan konut
satışı, bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 12,5 ar-
tarak 27 oldu. Ülkemizde ise yabancılara yapılan
konut satışları, Şubat ayında bir önceki yılın aynı
ayına göre yüzde 21,1 oranında azalarak bin 457'ye

geriledi. Yabancılara yapılan konut satış sayısının
en fazla olduğu iller sırasıyla 539 ile İstanbul, 503 ile
Antalya ve 89 ile Mersin oldu.

BUCA İLK SIRADA
Konut satış sayısı yüksek olan ilçelerden Buca'da

788 konut satılırken, Buca'yı 738 konut satışı ile Me-
nemen, 638 konut satışı ile Karşıyaka, 574 konut sa-
tışı ile Torbalı, 469 konut satışı ile Çiğli, 441 konut
satışı ile Bornova, 416 konut satışı ile Karabağlar,
366 konut satışı ile Konak, 287 konut satışı ile Bay-
raklı ve 219 konut satışı ile Seferihisar takip etti.

Kuşadası Belediye Başkanı Ömer Günel, görev süresi boyunca yaşanan
tüm ekonomik olumsuzluklara rağmen kente 4 milyar 676 bin TL’lik rekor

yatırım yaptıklarını belirterek “6 yılda adeta bir mucize yarattık” dedi

Başkan Sengel sosyal
belediyeciliği anlattı
TELEVİZYON programına konuk olan

Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceri-
toğlu Sengel, “Her şeye rağmen belediye-
ciliği başladı. Her şeye rağmen mücadele
ediyoruz” dedi.

2019 yılından bu yana yerel yönetim
olarak birçok zorlukla karşılaştıklarını be-
lirten Başkan Ceritoğlu Sengel; “2024 yılı
itibariyle Cumhuriyet Halk Partisi’nin Türki-
ye’nin birinci partisi olması ve birçok ilçede
birçok beldede birçok ilde Cumhuriyet
Halk Partisi’nin artık var olmasıyla beraber
ekonomik olarak baskılardan başlamak
üzere elimizdeki gelirlerin bile ortadan kal-
dırılmasına yönelik birçok müdahaleyle
karşı karşıyayız. Çünkü halka hizmet ede-
bilmek adına çaba sarf edenlere karşı bir
direncin oluşması ve elimizdekilerin alın-
masıyla karşı karşıyayız” dedi.
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EĞİTİM, öğretim ve öğrencilere yönelik projeleri ile
öncü olan Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından Aydın’a kazandırılan Disleksi
Merkezi’nde dersler devam ediyor. Öğrenciler ve veli-
ler, Büyükşehir Belediyesi Disleksi Merkezi’nin Aydın’a
kazandırılmasından dolayı büyük memnuniyet duy-
duklarını belirterek Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti.

Tamamıyla ücretsiz olarak hizmet veren Büyükşe-
hir Belediyesi Disleksi Merkezi’nde öğrenme güçlüğü
yaşayan ilk ve ortaokul öğrencilerinin eğitimlerine des-
tek olunuyor. Tüm dersler için destek eğitimlerinin ger-
çekleştirildiği merkezde öğrenciye özel bireysel destek
eğitim programları, öğrenme becerilerini geliştirecek
uygulamalar, çoklu duyusal yöntemler ile eğitimler ve
psikososyal becerileri geliştirecek eğitimler de veriliyor.
Büyükşehir Belediyesi’nin alanında uzman eğitmenleri
merkezde ebeveynlere de rehberlik hizmeti sağlıyor.
Disleksi Merkezi bünyesinde eğitimlerin yanı sıra öğ-
renme güçlüğü yaşayan miniklere yönelik farkındalığı
arttırmak için programlar da düzenleniyor.

DİSLEKSİ MERKEZİ’NDE KISA
SÜREDE BÜYÜK BAŞARI

Büyükşehir Belediyesi Kurum Hekimi Uzman Nöro-
log Olcay Karaca, Disleksi Merkezi’nde kısa süre içeri-
sinde büyük başarı sağlandığını belirterek velilerin ve
öğrencilerin eğitimlerden memnun olduğunu ifade etti.
Karaca, “Disleksi Merkezi, 2025 yılının Ocak ayında
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu
tarafından bir sosyal belediyecilik projesi olarak hizme-
te açıldı. Merkezimizde alanında uzman eğitmenleri-
miz ile multidisiplinal bir şekilde disleksi eğitimleri veril-
mekte, bütüncül eğitim programları uygulanmakta. Bu
programların kapsamında bilişsel müdahaleler, akade-
mik destekler ve psikososyal destekler de var. Dünya
standartlarında programları, yapay zeka desteği ile,
merkezimizde uygulamaktayız. Hedefimiz çok kısa bir
süre içerisinde Türkiye’nin önde gelen merkezlerinden

birisi olmak, bunun da çok uzun sürmeyeceğini düşü-
nüyorum. Bizler, eğitmenlerimiz ile birlikte çok hazırız
ve çok heyecanlıyız. Öğrencilerimizi ve velilerimizi
bekliyoruz” ifadelerini kullandı.

ÖZLEM BAŞKANIMIZA ÇOK
TEŞEKKÜR EDERİZ

Kızının eğitimleri için geldiği Büyükşehir Belediyesi
Disleksi Merkezi’ni Aydın’a kazandıran Aydın Büyük-
şehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür
eden Gülhan Akarca, “Daha öncesinde bilmiyordum
fakat büyüdükçe kızımda disleksi eğitimi gereğini his-
settik. Öncesinde kekelemeler başladı sonrasında da
harf karıştırmaları gördük. Ocak ayında açıldığını duy-
duk, ‘Kabul edilir miyiz?’ sorusu da aklımızdan geçi-
yordu fakat Büyükşehir Belediyesi bana kendileri ulaş-
tılar. Kendileri bana ulaşınca ben çok mutlu oldum. 1
aylık çalışma ile bile kızımda o kadar çok farklılık gör-
dük ki; 4 senedir rehabilitasyona gidiyor normalde
ama biz hep inişli çıkışlı şekilde gitmiştik. Burada ge-
çirdiği 1 ayda ise çok fark etti. Öğretmenlerimizden de
çok memnunuz. Özlem Başkanımıza böyle bir merkez
açtığı, bizlere böyle bir imkan tanıdığı için minnettarım,
çok teşekkür ediyorum” diye konuştu.
n BU BİR İLANDIR

Disleksi Merkezi’nden
öğrencilerin eğitimine destek

AYDIN'IN TURİZM İNCİLERİNDE HUMMALI ÇALIŞMA

Özel eğitim öğrencileri Aydın’ın gururu oluyor

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU SULTANHİSAR’IN
YOLLARINI YENİLİYOR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi kentin dört bir ya-
nında gerçekleştirdiği çalışmalara hız kesmeden
devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Park ve Bah-
çeler Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ile Ulaşım Dairesi Başkanlığı
ekipleri, Aydın’ın turizm incileri Kuşadası, Didim ve
Söke ilçelerinde kapsamlı çalışma gerçekleştirdi.

Büyükşehir Belediyesi, tüm ilçelerde gerçekleş-
tirdiği kente değer katan çalışmaları ile Aydınlılara
hizmet ulaştırmayı sürdürüyor. Mesai mefhumu gö-
zetmeksizin hizmetlerini sürdüren Büyükşehir Bele-
diyesi, Kuşadası, Didim ve Söke ilçelerinde çevre
bakım, düzenleme ve yenileme çalışması gerçek-
leştirdi. 74 personel ve 21 araç ile gerçekleştirilen
çalışmalar vatandaşlar tarafından da takdirle karşı-
landı.

Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı ekipleri, tu-
rizm ilçelerini Büyükşehir Belediyesi’nin fidanlıkla-
rında yetiştirilen mevsimlik çiçekler ile süsledi. Do-
ğanın rengarenk tonları ile süslenen Kuşadası,
Söke ve Didim ilçelerinin genelinde peyzaj ve çevre
düzenlemesi de gerçekleştiren ekipler, trimör ve
çırpma faaliyetlerini de hızla tamamladı. Ekipler,
yaya ve sürücülerin güvenliği için budama çalışma-
sı da gerçekleştirdi.

Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri tarafından sin-
yalizasyon sistemleri ile trafik levhaları ve delinatör-
lere bakım çalışması gerçekleştirildi. Yaya geçitleri-
ni de boyayan ekiplerin hummalı çalışmaları sürü-
cülerden tam not aldı. Otobüs duraklarının bakımını
da gerçekleştiren ekipler, turizm sezonu boyunca
on binlerce vatandaşın kullanacağı alanları yeniledi.

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri tarafından gece gündüz demeden gerçek-
leştirilen çalışmalar sürüyor. Kuşadası, Didim ve
Söke ilçelerinin cadde, bulvar ve otobüs durakların-
da gerçekleştirilen çevre koruma ve bakım faaliyet-

leri ile ilçeler pırıl pırıl oldu.

GÜZEL AYDINIMIZIN TÜM
İLÇELERİNDE ÇALIŞMALARIMIZ

DEVAM EDİYOR
Aydın’ın tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalışma-

ların devam edeceğini belirten Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, “Güzel Aydını-
mızın dört bir yanında vatandaşlarımıza hizmetleri-
mizi ulaştırmayı sürdürüyoruz. 17 ilçemizde gerçek-
leştirdiğimiz çalışmalarımız ile kazanan Aydın ve
Aydınlılar oluyor. Çalışmalarımıza hız kesmeden
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

Çalışmalardan memnuniyet duyduklarını belirten
vatandaşlar, hizmetlerinden dolayı Aydın Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür
etti. n BU BİR İLANDIR

OTİZM eğitimine verdiği destekler ve hayata geçirdi-
ği projeler ile tüm Türkiye’de örnek gösterilen Aydın Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’nun çalış-
maları devam ediyor. Başkan Çerçioğlu’nun otizmli öğ-
rencilere yönelik proje, çalışma ve yatırımları ile öğren-
ciler Aydın’ın gururu oluyor.

Büyükşehir Belediyesi Otizm Destek Merkezleri’nde
ilk, ortaokul ve lise çağındaki öğrenciler destek eğitim-
leri görüyor.  Büyükşehir Belediyesi’nin uzman eğit-
menleri eşliğinde gerçekleştirilen destek eğitimlerinde
çocuklar ve gençler geleceğe hazırlanıyor.

Aydın Büyükşehir Belediyespor Kulübü sporcusu
Şükrü Mert Çelik ve Ece Volkan, Mersin’de düzenlenen
Özel Sporcular Okullar Arası Masa Tenisi Türkiye Şam-
piyonası’ndan Aydın’a altın madalya kazanarak döndü-
ler. Otizm Genç Kızlar ve Otizm Yıldız Erkekler Katego-
risi’nde altın madalya kazanan Aydın Büyükşehir Bele-
diyesi Otizm Spor Merkezi öğrencileri Ece Volkan ve
Şükrü Mert Çelik, Aydın’ın gururu oldular. 
n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi tarafından Aydın’ın
tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalışmalar ve hizmet-
ler devam ediyor. Kente yeni yollar kazandırmak ve
mevcut yolları yenilemek için çalışmalarını sürdüren
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Dairesi Yol Yapım
ve Bakım Şubesi ekipleri, Sultanhisar ilçesi Atça Ma-
hallesi Batı Caddesi’nde kazı çalışmalarına başladı.
Ekipler, kazı çalışmalarının ardından sıcak asfalt se-
rimine başlayacak. Asfalt seriminin ardından sürücü
ve yayaların güvenliği için çizgi ve logo çalışmaları

yapılacak olan cadde, daha modern ve daha güvenli
haliyle vatandaşların hizmetine sunulacak. 

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu, kent genelinde çalışmaların devam edeceğini
belirterek, “Aydınımızın tüm ilçelerinde gerçekleştir-
diğimiz çalışmalarımıza devam ediyoruz. Vatandaş-
larımızdan aldığımız güç ile Aydınımızı hizmetlerimiz
ile buluşturuyor, yatırımlarımızı hayata geçiriyoruz.
Güzel Aydınımız için çalışmayı sürdüreceğiz” ifade-
lerini kullandı. n BU BİR İLANDIR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU AYDIN’IN YOLLARINI YENİLEMEYE DEVAM EDİYOR
AYDIN Büyükşehir Belediyesi, kent gene-

linde vatandaşlar için daha güvenli ve kon-
forlu yollar oluşturmaya devam ediyor.

Yatırımlarına her geçen gün bir yenisini
daha ekleyen Büyükşehir Belediyesi, Efeler
ilçesi Zeybek 3. Cadde’de kazı çalışmalarına
başladı. Fen İşleri Dairesi Başkanlığı Yol
Yapım ve Bakım Şube Müdürlüğü ekipleri,
kazı çalışmalarının ardından sıcak asfalt seri-
mi gerçekleştirilecek. Yol çizgisi ve logo
çalışmaları da yapılacak olan cadde, daha
konforlu ve güvenli haliyle ilçe halkının kulla-
nımına sunulacak.

Kent genelinde çalışmaların devam edece-
ğini belirten Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu, “Yol yapım ve

yenileme çalışmalarımıza hız kesmeden
devam ediyoruz. Kent genelinde gerçekleştir-
diğimiz hizmet odaklı çalışmalarımız ile hem-
şerilerimizin taleplerini yerine getiriyor, yatı-
rımlarımızı Aydın’a kazandırıyoruz. Güzel
Aydınımız ve hemşerilerimiz için çalışmaya
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

VATANDAŞLARDAN
BAŞKAN ÇERÇİOĞLU’NA

HİZMET TEŞEKKÜRÜ
Vatandaşlar, yapılan hizmetlerden memnuniyet

duyduklarını ifade ederek hızlı, planlı ve koordineli
bir şekilde sürdürülen çalışmalar için Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR
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18 Mart 2025 Salı

Kalıcı çözümler üretiyoruz

“Atık temizliği ile ilgili tedbir yoktu”
i

EFELER Belediyesi, Ramazan ayının
manevi atmosferini Kocagür Mahallesi’ne ta-
şıdı. Başkan Anıl Yetişkin’in ev sahipliğinde
düzenlenen iftar programında, mahalle sakin-
leriyle aynı sofraya oturuldu, birlik ve beraber-
lik içinde bir akşam yaşandı. Mahallede 4 yıl
aradan sonra gerçekleşen program vatan-
daşlar tarafından memnuniyetle karşılandı.

Efeler Belediye, sosyal yardımlarıyla da
mahalle halkının yanında olmaya devam etti.
Ramazan ayı boyunca yürütülen destek ça-
lışmaları kapsamında, ihtiyaç sahibi Kocagür-
lü ailelere gıda kolileri ulaştırıldı. Belediye

ekipleri, mahalledeki vatandaşlarla birebir ile-
tişim kurarak, Ramazan ayında kimsenin
mağdur olmaması için titiz bir çalışma yürüttü.

Efeler Belediyesi ekipleri, Kocagür Mahal-
lesi’nde kapsamlı bir inceleme yaparak ma-
hallede yıllardır süregelen eksiklikleri belirledi.
Temel belediyecilik hizmetleri olarak birçok
konuda yapılması gereken çalışmalar tespit
edilerek planlamalara dahil edildi. Başkan
Anıl Yetişkin, Kocagür’ün hak ettiği hizmetleri
alacağını belirterek, belediyenin mahallede
kalıcı çözümler üretmeye devam edeceğini
vurguladı.

TELE1’de yayınlanan ve Nurettin Sönmez’in
sunduğu Ege Saati programında bu hafta Gazie-
mir Belediye Başkanı Ünal Işık, görev süresini
ve İzmir’in Çernobil’i olarak bilinen eski kurşun
döküm fabrikası alanındaki temizlik çalışmaları
hakkında bilgi verdi.

Işık, “Bölge gözetimimiz altında. Orada top-
rak taşındığını fark ettik. Arkadaşlarımız bölge-
de toprağın taşınmasına katkısı olan görevlilerle
konuşunca toprağın Soma’ya döküldüğünü söy-
lemişler. Bu oradaki kamyon şoförü ve yüklenici
firmanın söylediği cevap. Sonrasında bu topra-
ğın başka fabrikalara gittiği söylendi. Soma çi-
mento fabrikasından bize böyle bir toprak gel-
mediğini teklif edildiğini ancak kabul etmedikle-
rini söylediler. Ama buradan bir kısım toprağın
nereye gittiğini bilmesek de gittiğini biliyoruz.
Sonra alanda nükleer atığın olmadığı gündeme
geldi ama bizde devletin kurumlarının raporları
var. Temizlik için yetkilendirilen firma bize sü-
reci anlattı ancak hiçbirimiz tatmin olmadık ve
bize finansmanını ‘şirket sırrı’ diyerek açıklama-
dılar. Aynı şirket bir süre sonra konkordato ilan
etti. Bu alanın temizleneceğinin de mümkün ol-

madığını gördük. Atık temizliğiyle ilgili bir ted-
bir bile yoktu. Şu anda süreci bakanlık yürütü-
yor. Alanı gözlemlemeye devam ediyoruz”

YAPILAN HİZMETLER
Sosyal belediyecilik kapsamında yürütülen

çalışmaları Başkan Işık, “ETÜT merkezlerimiz
var, dar gelirli yurttaşların tercih etmesi için,
burada 1180 öğrencimizi sınavlara hazırlama-
ya çalışıyoruz. Sağlığa ulaşmanın çok pahalı ve
uğraşlı olduğu dönemlerden geçiyoruz. Önce-
ki dönemlerde kurulmuş olan sağlık hizmetle-
rimiz göğsümüzü kabartacak şekilde arkadaş-
larımızın verdiği bir hizmet var. Evde ev te-
mizlik ve bakım dahil hizmetlerini yapıyoruz.
Ata Evi’nde yaşlılarımızın iyi şekilde vakit ge-
çirmelerini sağlıyoruz. Kadınlarımız bize bir
istekle geldi. El emeği kursları ve burada üreti-
len ürünlerin pazarlanmasını destekliyoruz.
Merkez pazar yerinin iki gününü Gaziemir’de
ikamet eden ve sadece el ürünlerini satan ka-
dınlarımıza ayırdık. Çocuklarımız için ikinci el
pazarımız var. Oyuncak, kitap gibi kullanma-
dıkları eşyaları ihtiyacı olanların satın alması

yoluyla değerlendiriliyor. Çocuklar da bir ürü-
nü atmak yerine onları dönüştüreceklerini bili-
yorlar. Anne bebek ve çocukla ilgili hizmetleri-
miz devam ediyor. Geçmişten devralınan hiz-
metleri artırarak başarıyla sürdürmeye çalışı-
yoruz. Muhtarlarla ortak akıl çerçevesinde ça-
lışmalar yapılıyor. Mahalle gezilerinde mutla-
ka muhtarlarımız oluyor. Önce muhtarlarımızı
belediyeye davet ediyoruz. Orada bir durum
tespiti yapıyoruz. Bir süre isteyip sorunla ilgili
çalışmalarımızı sonuçlandırıp sonra biz mahal-
leye gidiyoruz. Hem sorunları yerinde görüyo-
ruz hem de nasıl yapabileceğimizi ya da niye
yapılamadığını anlatıyoruz. Şu an CV Bank’ta
en az 30 bin kişinin özgeçmişi vardır. Belediye-
ye inanılmaz şekilde iş müracaatı var. İlçenin
iş ihtiyacını karşılayabilmesi için belediyeyi 30
kere doldurup boşaltmanız gerekiyor  gene de
mümkün olmayacaktır. CV Bank ile iş arayan
ve işçi arayanı bir araya getiriyoruz. Hayvan
dostlarımızla ilgili hassasiyete sahip belediye-
yiz. İyi bir veterinerlik birimine sahibiz. Hiçbir
hayvanın öldürülmesi taraftarı olmayan bir
zihniyete sahibiz” diye konuştu.

MENTEŞE Belediyesi, Almanya’nın Sindelfingen
Belediyesi ile iş birlikleri geliştirmek amacıyla, Avrupa
Konseyi Kongresi Yerel Yönetimler Meclisi Başkanı ve
Sindelfingen Belediye Başkanı Dr. Bernd Vöhringer ile
beraberindeki heyeti Menteşe’de ağırladı.

Menteşe Belediye Başkanı  Gonca Köksal, şu ifade-
leri kullandı: “Doğal ve kültürel zenginliklerimiz, yöresel
lezzetlerimiz ve yaşam kültürümüzle eşsiz bir mirasa
sahibiz. Bu değerlerimizi uluslararası platformlarda ta-
nıtmayı, Avrupa’daki şehirlerle dostane ilişkiler kurarak
kültürel, teknolojik, ticari, sosyal ve sanatsal alanlardaki
iş birliklerimizi güçlendirmeyi hedefliyoruz. Avrupa Kon-
seyi Kongresi Yerel Yönetimler Meclisi Başkanı ve Sin-
delfingen Belediye Başkanı Dr. Bernd Vöhringer’in zi-
yareti, bu açıdan büyük önem taşıyor. Konuklarımız için
kapsamlı bir gezi programı hazırladık. Türkiye’de koru-
ma amaçlı imar planının yapıldığı ilk kent olan Mente-
şe’de tarihi mekânları gezdirdik. Ardından, özel bir hava
ve su sirkülasyonuna sahip, üçüncü derece kentsel sit
alanı olan Karabağlar Yaylası’nı tanıttık. Kurduğumuz
dostluk köprüleri sayesinde çok kültürlü etkinlikler,
gençlik değişim programları, dijitalleşme ve akıllı kent-
ler gibi alanlarda iş birlikleri gerçekleştireceğiz.”

MANİSA Büyükşehir Belediyesi’nin sos-
yal belediyecilik anlayışıyla hayata geçirdiği
Halk Ekmek projesi, Sarıgöl’de vatandaşlar-
la buluştu. Merkez ilçeler Yunusemre ve
Şehzadeler’deki 30 Halk Ekmek büfesinin
ardından, proje kapsamında Sarıgöl’e de üç
yeni Halk Ekmek büfesi açıldı.

HALKIMIZIN YANINDAYIZ
Cumhuriyet Halk Partisi belediyeciliği

diye bir gerçek olduğunu vurgulayan Baş-
kan Ferdi Zeyrek, “Sosyal belediyeciliğin
karşılığı CHP’li tüm belediyeler bu beledi-
yeciliği vatandaşlarımızla bir araya getiri-
yor. Çünkü biliyoruz ki bu ekonomik şart-
larda herkes darboğazdayken vatandaşları-
mızın sesini duymak, onlara yardımcı ol-
mak zorundayız. Bu zorunlulukla birlikte
sadece sizlerin parasını, devletin bize ema-
net ettiği parayı, sadece vatandaşlarımıza
harcayarak Halk Ekmek, Kent Lokantası,
Halk Mandıra ile Sarıgöl’de var oluyoruz.
Yıllardır birçok şehre gidiyorum, oralarda
gördüğümüzde Manisa’da neden bunlar
yok diye kendime soruyordum. Hep özen-
dik, biz artık 31 Mart’tan sonra özenenlerin
değil özenilenlerin kenti olmak için bir yola
çıktık” diye konuştu.

HALK EKMEK, HALK MANDIRA,
KENT LOKANTASI GELİYOR

Başkan Zeyrek, göreve geldiklerinde be-
lediyenin borcu olduğunu hem borç öde-
diklerini hem de sosyal belediyecilik hiz-
metlerini yerine getirdiklerinin altını çizdi.
Başkan Zeyrek, “Cumhurbaşkanlığımızın
kısıtlama tedbirleri ile eskiden gelen para-
larla şimdi gelen paralar neredeyse yarı ya-
rıya. Bu sosyal hizmetlerin hepsini yapıyo-
ruz. Her ay 100 milyon TL borç ödüyoruz.
Sosyal belediyeciliği de her ilçeye götürüyo-
ruz. Sizlerin vergileriyle kesilen devletin
bize emanet ettiği parayı harcıyoruz. Benim
çalışma arkadaşlarım bilir her gün benden
duyarlar bizim harcadığımız her kuruşta Se-
lendi’nin, Soma’nın, Demirci’nin dağ köyle-
rinde yalınayak gezen çocukların vebali var-
dır. Her kuruşta bu hak vardır. Biz bu veba-
le hakka sahip çıkarak sizin paranızı bu hiz-
metlere harcayarak bu paraları tekrar size
sunmak için yola çıktık. Bu duruştan da
vazgeçmeyeceğiz. Geçtiğimiz 11 aylık süreç-
te bu desturda 17 ilçenin 14 belediye başka-
nı ve diğer partilere sahip olan 3 belediye
başkanımızla bir bütün olarak biz şehrimize
hizmet için yola çıktık” dedi.

Zeyrek: Sosyal belediyeciliği her ilçeye götürüyoruz

Köksal: Avrupa kentleriyle
iş birlikleri kuruyoruz
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi, Urla Belediyesi ve
Urla Doğal Sofra Derneği iş birliğiyle düzenlenen
Mart Dokuzu Urla Ot Bayramı, 22-23 Mart tarihlerin-
de "Otlarımızı Tanıyalım ve Koruyalım: Soframızda
Yerel Biyoçeşitlilik ve Sürdürülebilir Tarım” temasıy-
la gerçekleşecek. Tamamen gönüllülük esasına daya-
nan festivalde, Urla’nın tarihi ve kültürel mirası ile
doğal zenginlikleri kutlanacak. Mart Dokuzu Urla Ot
Bayramı’nın tanıtım toplantısı, Urla İskele’de bulu-
nan Urit Restoran’da düzenlenen basın tanıtım yeme-
ği ile gerçekleştirildi. Urla Doğal Sofra Derneği üyele-
rinin sunumlarıyla gerçekleşen etkinlik, Ney sanatçısı
Emre Bilki’nin huzur veren ney dinletisi eşliğinde ke-
yifli anlara sahne oldu.

BEŞ BÜYÜK FESTİVAL
Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan, festivalin yal-

nızca bir yemek şenliği olarak görülmemesi gerektiği-
ni belirterek, Urla’nın eşsiz doğasını ve mutfak kültü-
rünü tanıtmanın yanı sıra, yerel üreticileri destekleye-
rek ve doğayı koruyarak gastronomi turizmi alanın-
da marka olmayı hedeflediklerini ifade etti. Başkan
Balkan, GastroFarm Urla çatısı altında beş büyük gas-
tronomi festivaline ev sahipliği yaptıklarını da belir-
terek, Mart Dokuzu Ot Bayramı’nın yanı sıra Zeytin
ve Sanat Festivali, Bağbozumu Şenlikleri, Hasat Şenli-
ği ve Enginar Festivali’nin de ilçeye değer kattığını
vurguladı. Başkan Balkan, Urla’nın gastronomi turiz-
minde dünya çapında bir destinasyon olması için ya-
pılan çalışmalara dikkat çekerek, geçtiğimiz yıl Gre-
enDestinations Top 100 Good Practice Story listesine
giren Urla Bağ Yolu’nun, bu yıl ITB Berlin Turizm
Fuarı’nda yapılan oylamada “En İyi Destinasyon” se-
çildiğini belirtti.

Urla’da dolu dolu festival

Olası deprem için hazırlık yaptılar

SEFERİHİSAR Belediyesi Afet İşleri Müdürlüğü
bünyesinde kurulan SAK (Seferihisar Arama Kurtar-
ma) ekipleri olası bir afet durumunu hazır ve tam do-
nanımlı olarak karşılamak için afet eğitimlerine ve ha-
zırlık çalışmalarına devam ediyor. 

Doğanbey Şantiyesi’nde düzenlenen eğitimde, ara-
ma kurtarma ekiplerinin Akreditasyon Yeterliliği Sı-
navı kapsamında KAVKAS (Kentsel Arama Kurtar-
ma Akreditasyon Sistemi ve İnsarag Tanımlı Ulusal
Akreditasyon Sistemi) standartlarına uygunluğu göz-

den geçirildi. 
Seferihisar Belediyesi özellikle afete karşı farkında-

lığı yüksek, duyarlı vatandaşları SAK ekibinde gönül-
lü olmaya davet etti.

YARINLARA HAZIRLIYORUZ
Seferihisar Belediye Başkanı İsmail Yetişkin yaptı-

ğı açıklamada “Afete hazırlık kültürünün oluşturul-
ması ve farkındalık yaratmanın önemini halkımıza
aşılamak için eğitimlerimize devam ederken olası bir

afet durumuna karşı SAK ekiplerimizle tatbikatlar
düzenliyoruz. Seferihisar’ı güvenli yarınlara hazırla-
mak için var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz”
dedi.

KONAK Belediyesi’nin Çağdaş
Yaşamı Destekleme Derneği
(ÇYDD) İzmir Şubesiyle ortaklaşa
yürüttüğü “Eğlen & Öğren” projesi,
Ballıkuyu Semt Merkezi’nde baş-
ladı. Haftada bir gün 3. ve 4. sınıf
öğrencilerine yönelik düzenlenen
proje kapsamında çocuklar öğren-
me süreçlerini sanatla ve eğlence-
li etkinliklerle pekiştiriyor. Başladı-
ğı günden itibaren derslere koşa
koşa gelen öğrenciler, Türkçe ve
matematiği öğrenirken, bir yandan
da el becerilerini geliştiren etkin-
liklere katılıyor. Derslere eğlenceli
bilim, kitaba yolculuk, akıl oyunla-

rı, satranç, müzik, resim, el bece-
risi, düşünceye yolculuk, dans, ti-
yatro ve spor etkinlikleri eşlik edi-
yor.

Çocukların gelişiminin etkinlik-
lerle desteklendiği ve eğlencenin,
öğrendiklerini pekiştirmede araç
olarak kullanıldığı proje kapsa-
mında kültür etkinlikleri de yer alı-
yor. Çocuklar yaşadıkları kent
olan Konak’ın kültürel zenginlikle-
rini de tanıma fırsatı buluyor. Veli-
lerin de oldukça memnun olduğu
projenin belediyenin talep olan
semt merkezlerinde yaygınlaştırıl-
ması planlanıyor. 

Konak’ta çocuklar hem
eğleniyor hem öğreniyor

Her sokak
temizleniyor

TURGUTLU Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri havaların ısınmayla bir-
likte kentin farklı noktalarında kireçleme ça-
lışmalarına başladı.

Ekipler, Derbent Mahallesinde yer alan
yaya ve araç geçitleri, İstasyonaltı Mahallesi
tren yolu yaya alt geçidi ile muhtelif noktalar-
da kireçleme uygulamasını tamamladı. Tur-
gutlu Belediyesi Temizlik İşleri Müdürü Ev-
ren Erbaş Ser, “Turgutlu Belediyesi olarak
şehrimizin temiz ve sağlıklı olması adına ge-
rekli tüm gayreti gösteriyoruz. Kireç uygula-
ması antiseptik özelliklere sahip olması do-
layısıyla bakteri ve mikroorganizmaların üre-
mesine ve kötü kokuların oluşmasına engel
oluyor. Bu amaçla ihtiyaç duyulan tüm nok-
talarda kireçleme yapıyoruz” şeklinde ko-
nuştu.

Fide üretimi
devam ediyor
BODRUM Belediyesi Tarımsal Hizmetler

Müdürlüğü tarafından Bahçeyaka Fide Üre-
tim Serasındaki yenileme çalışmaları ardın-
dan fide üretimi tüm hızıyla sürüyor.

Bodrum Belediye Başkanı Tamer Manda-
linci, sürdürülebilir tarımsal üretimi destekle-
mek, yerel üreticilerin kalkınmasına katkı
sağlamak amacıyla çalışmalarını yürüttükle-
rini belirterek şunları söyledi: “Belediye ola-
rak çiftçilerimize eğitim ve kaynak sağlamak
için etkin projeler geliştirmeyi, tarımsal çeşit-
liliği artırmayı amaçlıyoruz. Öncelikli hedefi-
miz, kentimizdeki tarım potansiyelini en ve-
rimli şekilde değerlendirmektir. Bu nedenle
de tarımsal üretimin güçlendirilmesine yöne-
lik yenileme çalışmaları yapıyor ve tohumla-
rımızın fideye dönüşümünü sağlayarak üre-
ticilerimize destek olmak istiyoruz.”

Hayvan barınağı
Menderes’e kazandırılacak

MENDERES Belediyesi, yıllardır atıl halde
bırakılarak kaderine terkedilen Çakaltepe Ma-
hallesi’ndeki hayvan barınağını Menderes’e ka-
zandırmak için kolları sıvadı. Menderes Beledi-
ye Başkanı İlkay Çiçek’in talimatıyla harekete
geçen ekipler çalışmaları başlattı. Kullanışsız
durumda olan barınağın eksiklerinin giderilece-
ği ve yapılacak tadilat ile yepyeni hali ile hizmet
vereceği öğrenildi.

TEMİZ, DÜZENLİ, MODERN TESİS
Barınakta incelemelerde bulunan Menderes

Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Can dostlarımı-
zın daha güvenli, daha sağlıklı olmalarını sağla-
yacağız. Hayvan dostlarımız için temiz, düzenli,
modern bir tesis yapacağız. İlçemiz için hizmet
üretmek için geldik. Daima da faydalı işler yap-
mak için çalışmaya devam edeceğiz” dedi.

18 Mart 2025 Salı

Festivalle, ilçenin yerel üreticinin desteklenmesi, doğanın korunması
ve gastronomi turizmi alanında marka olması hedefleniyor
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KIYI Ege Belediyeler Birliği ve Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ahmet Aras’ın
“Dünya Kenti Muğla” vizyonu doğrultusunda
kurulan Muğla Planlama Ajansı (MUPA), böl-
gedeki tarımsal üretimin mevcut durumunu ve
çiftçilerin karşılaştığı temel sorunları gözler
önüne seren Bölgesel Çiftçilik Raporu’nu ya-
yımladı. 

Muğla Planlama Ajansı tarafından yapılan
araştırmada, çiftçilere ‘Çocuğunuzun veya ço-
cuklarınızın çiftçi olmasını ister misiniz’ soru-
suna, Muğla’da evet diyenlerin oranı yüzde
24,1, hayır diyenlerin oranı ise yüzde 75,6, Ay-
dın’da evet diyenlerin oranı yüzde 33,6, hayır
diyenlerin oranı yüzde 66,4, Denizli’de ise evet
diyenlerin oranı yüzde 18,9, hayır diyenlerin
oranı yüzde 81,1. ‘Fırsatınız olsa çiftçiliği bıra-
kır mısınız’ sorusuna evet diyenlerin oranı
Muğla’da yüzde 59,8, Aydın’da yüzde 59,7 ve
Denizli’de yüzde 66,7. ‘Çiftçilik yaparken karşı-
laştığınız en önemli sorun nelerdir’ sorusuna
yüzde 38,7 ile mazot fiyatlarının yüksek olması
gösterilirken, ikinci sırada yüzde 33,4 ile gübre

fiyatı ve üçüncü sırada yüzde 21,7 oranında su
sorunu gösterildi. ‘İhtiyaç duyduğunuzda tar-
lanız için işçi bulabiliyor musunuz’ sorusuna
hayır diyenlerin oranı Muğla’da yüzde 75,6,
Aydın’da 68,6 ve Denizli’de yüzde 60,4 olarak
gerçekleşti. ‘Geliriniz giderinizi karşılıyor mu’
sorusuna Muğla’da yüzde 65,8, Aydın’da yüz-
de 70 ve Denizli’de yüzde 69.8’i hayır cevabını
verdi.

GENÇLER TARIMDAN UZAKLAŞIYOR
Araştırma sonuçlarını paylaşan Muğla Plan-

lama Ajansı Başkanı Tansu Özcan çiftçilerin gi-
derek artan ekonomik sıkıntılar ve iş gücü so-
runları nedeniyle mesleğe olan ilgilerinin azal-
dığını ve çocuklarının çiftçi olmasını istemedik-
lerini vurguladı. 

TARIMDA BÜYÜYEN TEHDİT
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet

Aras, toplantıda yaptığı konuşmada Türkiye
İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre tarım
sektörünün 2024 yılında 4,5 milyondan fazla

kişiye istihdam sağladığını, ancak artan mali-
yetler, iklim değişikliği ve kırsal göç gibi un-
surlar nedeniyle tarımın sürdürülebilirliğinin
giderek daha büyük bir risk altına girdiğini be-
lirtti.

“Pandemi ve küresel krizler, tarımsal üreti-
mi her ülkenin en kritik güvencesi haline getir-
di. Ancak bu büyük resimde Muğla sadece bir
turizm destinasyonu değil, aynı zamanda bir
tarım kentidir. Yağlık zeytin üretiminde Türki-
ye’de ilk üçte, nar üretiminde ilk iki sırada yer
alıyor. Türkiye'deki çam balı üretiminin yüzde
80’ini karşılıyoruz. ‘Dünya Kenti Muğla’ vizyo-
nunu inşa ederken, sürdürülebilir tarım uygu-
lamalarını hayata geçirmeden bu hedefe ulaşa-
mayacağımızı çok iyi biliyoruz” diye konuştu.

Başkan Aras, tarım sektörünün en büyük so-
runlarından birinin işgücü eksikliği olduğunu
ve gençlerin çiftçilik mesleğinden giderek
uzaklaştığını belirterek, “Türkiye, tarım alanın-
da bir zamanlar kendi kendine yeten bir ülkey-
di. Ancak veriler gösteriyor ki bu alanda ciddi
bir gerileme yaşıyoruz. Tarımda iş gücünün

azalması, sektörün geleceği için en büyük teh-
ditlerden biri. MUPA ile birlikte bilimsel veri-
ler ışığında, akademinin yönlendirmesiyle ger-
çekçi ve sürdürülebilir projeler üretmeye de-
vam edeceğiz” dedi. 

Tarlada çalışacak işçi bulunamıyor

EGE'nin incisi Alaçatı, bu yıl 14. kez düzenle-
necek olan Alaçatı Ot Festivali ile ziyaretçilerini
ağırlamaya hazırlanıyor. Bu yıl "Toprak, Zaman
ve Tat" teması ve "Kaya Koruğu" konseptiyle ger-
çekleşecek Alaçatı Ot Festivali, Ege'nin bereketli

topraklarında yetişen şifalı otların ve yerel lezzet-
lerin tanıtımını yapacak. Alaçatı Ot Festivali 17-20
Nisan 2025 tarihlerinde yapılıyor.

BU YILIN KONSEPTİ KAYA KORUĞU

Bu yılın konsepti olan "kaya koruğu", Ege mut-
fağının önemli ve özgün tatlarından biri olarak
festivalde öne çıkacak. Festival boyunca kurulan
stantlarda, Ege mutfağının vazgeçilmez tatları ser-
gilenecek ve ziyaretçilere bu lezzetleri tatma fırsa-

tı sunulacak. Yerel üreticiler, organik tarım ürün-
leri ve el yapımı gıdalarla festivale renk katacak.
Ayrıca Ege'nin yerel sanatçılarının sergileri, kon-
serler ve halk dansları gösterileriyle festivalin at-
mosferi daha da canlanacak.

18 Mart 2025 Salı

Muğla Planlama Ajansı tarafından Muğla, Aydın ve Denizli'de çiftçilerle görüştü. Çiftçilerin yüzde
75,6’sı, Aydın’da 68,6’sı ve Denizli’de de yüzde 60,4’ü tarlada çalışacak işçi bulamadıklarını belirtti

2025 Alaçatı Ot Festivali dolu dolu

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğ-
lu, Aydın’ın 6 aylık suyunun kaldığını söyledi. Başkan
Çerçioğlu, içme suyu temininin yapıldığı İkizdere Bara-
jı’nda su seviyesinin yüzde 13,5 olduğunu belirtti.

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
meclis toplantısının ardından basın mensuplarının soru-
larını yanıtladı. Başkan Çerçioğlu, şehri bekleyen en bü-
yük soruna dikkat çekti. Aydınlıları bekleyen çok büyük
bir tehlike olduğunu vurgulayan Başkan Çerçioğlu, "Önü-
müzde bizi bekleyen çok büyük bir tehlike var. Su sıkıntı-
sı. Sadece iki kademe su verilecek. Dünyada kuraklık
var. Biliyorsunuz İkizdere Barajı, içme suyu barajı. Geçen
yıl oradan iki kez sulamada kullanılması için su verildi.
İkizdere Barajından, yaklaşık 350 bin kişiye su temin edi-
liyor. Diğer kalan 14 ilçeye ise kuyulardan su çekiyoruz.
İkizdere Barajı'nda yaklaşık 5-6 aylık su var. Yani önü-
müzdeki süreçte kuru tarım için 5-6 ürün ekilsin deniyor.
Bu altı tane sulama barajında su seviyesi çok düşük. İkiz-
dere Barajı'ndaki su seviyesi yüzde 13,5. Onun için şu-
anda Aydın’ın en önemli sorunu su. Su bizi yönetmeden
biz suyu yönetelim" dedi.

Aydın halkına seslenen Başkan Çerçioğlu, "Suyu lüt-
fen tasarruflu kullanalım. Suyu açık bırakmayalım. Arızalı
çeşmeleriniz varsa hemen tamirini yaptırın. Damlaya
damlaya göl olur mantığı ile hareket edelim" ifadelerini
kullandı.

Aydın'ın 6 aylık suyu kaldı
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